
Žaloba v ČR na Ivermektín. Písať o ňom je
zakázaná reklama, no natláčanie
experimentálnych, extrémne nebezpečných
vakcín médiami je OK?
- CZ24 News | 28. dubna 2021

ČESKO: Informovanie o lieku Remdesivir, ktorý sa ukázal na Covid ako neefektívny, bolo
povolenou reklamou. Liek je nový, patentovaný, stojí „iba“ 2 100 Eur. Zato lieky s účinnou
látkou ivermektín vyrába za pár drobných dnes hocikto, keďže jeho patent už dávno
vypršal. Niekomu to veľmi vadí a tak český denník Právo zažaloval za zakázanú reklamu
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Na snímke úmrtnosť na ochorenie Covid-19 v SR podľa jednotlivých krajov

 

Juraj Mesík skonštatoval nasledovné: „Franz Kafka by sa v dnešnej Prahe cítil úplne doma: tí, čo
uviedli do českých nemocníc remedesivir a urobili z ČR „svetový cintorín č. 1″ sa mocensky
vyhrážajú slobodným médiám, ktoré mali tú drzosť, že informovali občanov ČR o najefektívnejšom,
bezpečnom, lacnom a dostupnom liečive, ktoré mohlo masové zomieranie Čechov a Európanov
odvrátiť!“ Český ŠÚKL hrozí pokutou až polmilióna Kč za články o ivermektíne.

Štúdia z Kolumbie, ktorú už všetky média natláčajúce vakcíny prekrútili, vyšla v prospech
ivermektínu. Z našich novinárov si ju zrejme nikto neprečítal alebo nevedel prečítať.

Priemerný vek účastníkov štúdie bol 37 rokov, takže vopred je jasné, že nie sú nijako rizikoví pre
covid, dokonca ani ivermektín nepotrebujú. No ukázalo sa, že tí, ktorí ivermektín užívali, sa skôr
uzdravili: do 2 dní 59% s ivermektínom v porovnaní s 57% bez neho. Do 5 dní 73% sa uzdravilo s
ivermektínom a 69% bez neho. V komplikovanejších prípadoch trvalo uzdravovanie 10 dní, pričom tí
s ivermektínom sa uzdravili o 2 dni skôr. Jedno úmrtie sa objavilo len v placebo skupine, teda v tej
bez ivermektínu.

Záver – štatistický rozdiel je strašne malý, predsa v prospech ivermektínu. Pri cene ivermektínu, keď
napr. v Egypte 5 krabičiek vyjde na 1 euro, stojí za to potenciálne si skrátiť liečbu o 2 dni u tých so
slabšou imunitou aj v tejto vekovej skupine. Pritom treba dodať, že ivermektín bol podaný až na 5.
deň po príznakoch. Nábor dobrovoľníkov bol od júna do decembra, keď sa menila hladina vitamínu
D3, ktorý je dôležitý pre ľahké prekonanie covid. Teda nevieme, kedy boli ktorí dobrovoľníci zahrnutí
do oboch klinických skupín a aké mali hladiny vitamínu D3, ktorý zásadne ovplyvňuje priebeh
ochorenia.

Výskumníci priznali, že v období svojho výskumu poberali granty a osobné odmeny od farmafiriem
Sanofi Pasteur, GlaxoSmithKline, Jannsen, Merck a Gilead, niektorí aj v období tohto výskumu.
Autori štúdie tiež uvádzajú klamstvo, že žiadne štúdie o účinnosti ivermektínu na covid-19 neboli
publikované v recenzovaných odborných časopisoch. Pritom pravda je taká, že ešte pred ich štúdiou
bolo takých už 7 štúdií, k dnešnému dňu ich je už 48 recenzovaných. Štúdie potvrdzujú výrazne
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zlepšenie pri liečbe v každom štádiu ochorenia na covid-19. Vyše 100 lekárov adresovalo časopisu
výhrady pre závadnosť tejto štúdie.

Tento 70 rokov používaný antivirálny liek sa stal vhodnou výhovorkou pre našu 2. najvyššiu celkovú
úmrtnosť na milión obyvateľov hneď po ČR. Nenávisť sa má obrátiť proti tým, ktorí o benefitoch
ivermektínu pri liečbe covid písali. Európska lieková agentúra varovala pred predávkovaním z neho
(také typické aj pri vitamínoch, nikdy nie pre iných liekoch, čo je v USA 9. najčastejšia príčina úmrtí)
niektorí naši odborníci ho prehlásili za neúčinný, no najviac bolo počuť jedného.

Bratislavský primár Jakub Hložník chodí po médiách s prekrútenou výhovorkou, že vysokú úmrtnosť
v nemocniciach má na svedomí užívanie ivermektínu. Podráždilo ho, keď pred časom verejnosť začala
riešiť jeho vlastný verejne dostupný liečebný protokol na Covid. Tí, ktorí vedeli o efektívnej liečbe
Covid podľa už toľkokrát skloňovaného liečebného protokolu MATH+ od svetových odborníkov, mu
vyčítali, že jeho protokol má vážne odchýlky a poukazovali na neefektívnosť predraženého
Remdesivíru v jeho protokole.

MATH+ obsahuje aj ivermektín. Ivermektín je však len jedna zložka popri kvante vitamínov a
preukázateľne úspešných liekoch, ktoré majú synergický účinok. Je to len jeden z faktov, ktorý pánu
primárovi Hložníkovi uniká, čo je zrejmé z kydania na svojich pacientov, ktoré šíri po najrôznejších
mainstreamových médiach. Vraj ľudia šalia za ivermektínom a nepočúvajú odborníkov. V diskusii pod
článkom o ňom v Novom čase mu to pekne natreli. Zavádzania v rozhovore s MUDr. Hložníkom
nedávno komentoval aj MUDr. Michal Piják.

Práveže po tom, čo sa koncom roka predviedli slovenskí odborníci v nemocniciach a hlavne vládni
odborníci tým, že sa vykašľali na protokol pre ambulancie, ktoré de facto pre Covid pacientov zavreli,
vzali ľudia zodpovednosť do svojich rúk. Viaceré média od jesene upozorňovali na prospešný účinok
dostatočne vysokých dávok vitamínu D3, C, zinku a selénu v profylaxii, ale aj na potrebu ich zvýšenie
pri prvých príznakoch. Tie sa spolu s ivermektínom dostali do štandardného protokolu liečby 10.
januára. Nedostupnosť Ivermektínu bola vyčítaná vláde ešte mesiace po tom.

Mnohí si ho však zadovážili zo zahraničia. A podľa štatistík, ktoré máme zatiaľ len za minulý rok
podľa krajov, práve najhustejšie osídlený a najmobilnejší bratislavský kraj mal najnižšiu úmrtnosť –
možno práve aj vďaka tomu, že si cez hranice z Rakúska ľudia doviezli ivermektín. Do konca roka
úmrtnosť bola len pätina z toho, čo dnes máme. Uvidíme neskôr, či to čísla potvrdia aj na konci covid
sezóny. Dovtedy bude jasné aj to, či ešte máme slobodu slova a či tá zahŕňa aj možnosť kritizovať
verejné osoby, akými sa stali aj kovidoví lekári, či dokonca verejne diskutovať o tom, kto má aké
skúsenosti s liekmi či vitamínmi.

Jana Ray Tutková
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